
Protokó³ Nr LVIII/2023 

z sesji Rady Powiatu w Sêpólnie Kraj. 

odbytej 30 czerwca 2023 roku 

w sali sesyjnej im. L. Pr¹dzyóskiego 

Ad.l. 
Otwarcia sesji dokona³ Przewodnicz¹cy Rady Powiatu Marek Chart o godz. 09.10. 

Serdecznie powita³ radnych, a tak¿e goœci bior¹cych udzia³ w sesji, w tym pracowników 

starostwa i jednostek powiatowych, (za³¹cznik nr 1 - lista obecnoœci goœci). 

Marek Chart poinformowa³ równie¿, ¿e sesja jest nagrywana i transmitowana na ¿ywo 

w Internecie. 

Nastêpnie Przewodnicz¹cy Rady Powiatu poprosi³ wszystkich obecnych o powstanie i 

uczczenie minut¹ ciszy zmar³ej pani Barbary Stasierowskiej, dzia³aczki gminy Sêpólno 

Krajeñskie, wpisanej do Ksiêgi Zas³u¿onych dla Powiatu Sêpoleñskiego. 

Ad. la. 

Przewodnicz¹cy Rady Powiatu poinformowa³, ¿e zgodnie z lista obecnoœci w sesji 

uczestniczy 14 radnych (nieobecni Jaros³aw Tadych, Katarzyna Kolasa, Krzysztof 

Wilgosiewicz), co stanowi ¹uorum i umo¿liwia prawomocne podjêcie uchwa³, 

(za³¹czniki nr 2 - lista obecnoœci radnych). 

Ad.l.b. 

Przewodnicz¹cy zapyta³ czy radni wnosz¹ uwagi do porz¹dku obrad. 

Nie wniesiono uwag. 

W zwi¹zku z powy¿szym porz¹dek obrad na LVIII sesjê przedstawia³ siê nastêpuj¹co: 

1. Otwarcie sesji: 

a) stwierdzenie ¹uorum, 

b) przedstawienie porz¹dku obrad. 


